
PROTOKÓŁ Nr XX/04

z XX sesji Rady Powiatu Nowodworskiego

w dniu 07 grudnia 2004 roku.

Rozpoczęcie:14.00                                                            Zakończenie: 14.30

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.

Obrady rozpoczęto od wysłuchania Hymnu Rzeczypospolitej Polskiej.

Przewodniczący  Rady  Powiatu  Eugeniusz  Wyrzykowski  –  otworzył  obrady   XX

nadzwyczajnej  sesji   Rady Powiatu.  Na podstawie listy obecności  stwierdził,  że  w sesji

uczestniczy  13  radnych,  co  stanowi  quorum,  przy  którym  Rada  może  obradować  i

podejmować prawomocne uchwały. Powitał  radnych, zaproszonych gości.  (lista  radnych i

zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1- 2 do protokołu).

Radni Henryk Kuczma i Krzysztof Oszczyk przybyli o godz. 14.10.

3 Przyjęcie proponowanego porządku obrad.
( zał. Nr 3)

Przewodniczący  Rady  Eugeniusz  Wyrzykowski   zapytał  o  uwagi  do  porządku.

Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Głosowanie:

15 za

porządek został przyjęty jednogłośnie.

3      Podjęcie uchwał w sprawach  :

3.1 Zmiany uchwały budżetowej na 2004 rok;
(zał. Nr 4)
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Starosta  Nowodworski  Mirosław  Molski podziękował  za  zwołanie  sesji  w  trybie

nadzwyczajnym. Następnie Starosta przedstawił nowego Kierownika Wydziału Finansowo-

Księgowego panią Małgorzatę Tkaczyk.  

Starosta Nowodworski Mirosław Molski przedstawił projekty uchwał. 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Wyrzykowski zapytał o stanowiska komisji.

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i promocji Powiatu – 5 za

Komisja Samorządowo- Społeczna – nie wniosła uwag

Komisja Oświaty – 4 za

Głosowanie;

15 za

uchwała została przyjęta jednogłośnie.

3.2      Zaciągnięcia kredytu;  
(zał. Nr 5)

Przewodniczący Rady Eugeniusz Wyrzykowski zapytał o stanowiska komisji.

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i promocji Powiatu – 5 za

Komisja Samorządowo- Społeczna – nie wniosła uwag

Komisja Oświaty – 4 za

Głosowanie;

15 za

uchwała została przyjęta jednogłośnie.

3.3      Zmiany  uchwały  w  sprawie  programu  inwestycyjnego  o  nazwie  „Zwiększenie  

atrakcyjności  inwestycyjnej i  turystycznej Mierzei Wiślanej poprzez modernizację

dróg wodnych i lądowych”

(zał. Nr 6)

Przewodniczący Rady Eugeniusz Wyrzykowski zapytał o stanowiska komisji.
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Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i promocji Powiatu – 5 za

Komisja Samorządowo- Społeczna – nie wniosła uwag

Komisja Oświaty – 4 za

Głosowanie;

15 za

uchwała została przyjęta jednogłośnie.

3.4 Przekazania  zadań określonych w Ustawie  o drogach publicznych  na   obszarze

Powiatu nowodworskiego

( zał. Nr 7)

Starosta Nowodworski Mirosław Molski przedstawił projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Eugeniusz Wyrzykowski zapytał o stanowiska komisji.

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i promocji Powiatu – 5 za

Komisja Samorządowo- Społeczna – nie wniosła uwag

Komisja Oświaty – 4 za

Głosowanie;

15 za

uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Przewodniczący  Rady  Eugeniusz  Wyrzykowski podziękował  wszystkim  radnym  za

przybycie. Rada obradowała w pełnym składzie. 

Radny Zbigniew Bojkowski prosi o przekazywanie co jakiś czas za 2-3 miesiące informacji

o poczynaniach w związku z podjętymi uchwałami.

Radny Grzegorz Lew podziękował radzie, zarządowi oraz OSP za przybycie na uroczystość

pogrzebową mamy radnego. Radny podziękował za złożone kondolencje.
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Radny Zbigniew Piórkowski prosi o sporządzenie informacji na posiedzenie komisji na temat:

Ile z 12 dzieci przebywających w domach dziecka jest sierotami

Ile ma rodziców

Czy są przeciwwskazania do adopcji i do umieszczenia w rodzinach zastępczych

Jaka jest ich sytuacja prawna

W jakim są wieku

Jakiej są płci

Czy mają rodzeństwo i czy są razem (rodzeństwa)

Radny Jarosław Dywizjusz podziękował dla Rady i Zarządu,  za pomoc przy organizowaniu

obchodów Bursztynowej Sztangi.  Radny złożył  podziękowanie  za  umożliwienie  przejęcia

autokaru dla LKS Żuławy. 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Zdzisław Piechota podziękował Radzie z a podjęcie

decyzji i przyjęciem uchwał. 

Starosta  Nowodworski  Mirosław  Molski powiadomił  Radnych  o  spotkaniu  w  Gminie

Ostaszewo  z  Ministrem  Ryszardem  Kurylczykiem w  sprawie  objazdu  przez  Ostaszewo.

Minister  przyjął  to  jako  obietnicę  zasadniczą.  Starosta  podziękował  poseł  Hojarskiej  za

pomoc w zorganizowaniu tego spotkania.  

Radny Zbigniew Piórkowski powiedział,  iż  jeżeli  ktoś jest zainteresowany wyjazdem na

Ukrainę na II turę wyborów prosi o kontakt. 

Protokołowała podpisał

Dobrosława Fila Przewodniczący Rady
Powiatu Nowodworskiego
Eugeniusz Wyrzykowski
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